



ព័ត៌មានស្តីពីសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិត

ព័ត៌មានខាងក្រោមនេះពន្យល់ថា តើអ្វីទៅជាសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិត និងសិទ្ធិដែលជាប់ពាក់ព័ន្ធរបស់អ្នក។ ព័ត៌មាននេះត្រូវបានផ្តល់ជូនអ្នកដើម្បីទុកជាឯកសារយោងតែប៉ុណ្ណោះ។ ឯកសារនេះមិនមានចេតនាជាដំបូន្មានផ្នែកច្បាប់ទេ។

ប្រសិនបើអ្នកមានសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតរួចហើយ ទោះអ្នកឬអ្នកតំណាងដែលមាន

ការអនុញ្ញាតរបស់អ្នកមានទំនួលខុសត្រូវក្នុងការជូនដំណឹងទៅអ្នកផ្តល់សេវាលក្ខណៈបុគ្គល (IP) អំពីសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតទាំងនោះ។

ប្រសិនបើអ្នកផ្តល់ប្តូរសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតរបស់អ្នក ទោះអ្នកត្រូវតែជូនដំណឹងដល់ IP របស់អ្នកភ្លាមៗ។ សូមទាក់ទងក្រុមការងារ CDWA

ប្រសិនបើអ្នកមានសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិត និងចង់ឱ្យយើងចងក្រងឯកសារនេះនៅក្នុងកំណត់ត្រារបស់យើង។

តើសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតគឺជាអ្វី?

- សេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតគឺជាឯកសារដែលមានសុពលភាពព្រមព្រៀង។ សេចក្តីបង្គាប់ទាំងនេះអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកបង្ហាញពីបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកទាក់ទងនឹងប្រភេទនៃការព្យាបាលផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដែលអ្នកចង់បាន។ ឯកសារទាំងនេះមួយចំនួនអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកតែងតាំងមនុស្សដែលអ្នកទុកចិត្តឱ្យមានសមត្ថភាពធ្វើការសម្រេចចិត្តលើការថែទាំសុខភាពជំនួសឱ្យអ្នក។ សេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតមានពីរប្រភេទសំខាន់ៗ៖ សេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិត និងការផ្ទេរសិទ្ធិអំណាចសម្រាប់ការថែទាំសុខភាព។

តើមានសិទ្ធិអ្វីខ្លះ?

- អ្នកមានសិទ្ធិផ្តល់ការណែនាំជាលាយលក្ខណ៍អក្សរឬដោយផ្ទាល់មាត់អំពីការថែទាំសុខភាពរបស់អ្នក។ នេះរួមបញ្ចូលទាំងសិទ្ធិក្នុងការទទួលយក ឬបដិសេធការព្យាបាលរបស់វេជ្ជសាស្ត្រ ឬការកាត់ក្នុងកម្រិតដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ផងដែរ។ អ្នកក៏មានសិទ្ធិតែងតាំងមនុស្សដែលអ្នកទុកចិត្ត ដើម្បីធ្វើការសម្រេចចិត្តផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រឱ្យអ្នក ក្នុងករណីដែលអ្នកមិនអាចធ្វើការសម្រេចចិត្តដោយខ្លួនឯងបានផងដែរ។ អ្នកមិនបានតម្រូវឱ្យប្រើសិទ្ធិទាំងនេះនោះទេ។

តើការមានសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតមានអត្ថប្រយោជន៍អ្វីខ្លះ?

- ប្រសិនបើអ្នកធ្លាក់ខ្លួនមិនអាចធ្វើការសម្រេចចិត្តផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកបាននោះទេ នោះការសម្រេចចិត្តទាំងនោះនឹងត្រូវធ្វើឡើងសម្រាប់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានផ្តល់ការណែនាំជាមុនទេនោះគ្មាននរណាម្នាក់នឹងដឹងច្បាស់ថាអ្នកចង់បានអ្វីនោះទេ។ សេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវឱកាស ដើម្បីពន្យល់ពីបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកជាមុន។



តើម៉ូដែលអាចទាញបានសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតរបស់ខ្ញុំទទួលបានការ

គោរពតាម ដោយរបៀបណាទៅ?

- ចែករំលែកច្បាប់ចម្លង និងនិយាយជាមួយមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គ្រួសារនិងអ្នកផ្សេងទៀតដែលនឹងចូលរួមក្នុង ការថែទាំរបស់អ្នក។ ស្នើសុំឱ្យគ្រូពេទ្យទាំងអស់របស់អ្នកដាក់បញ្ជូលសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតរបស់អ្នកទៅក្នុងកំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នក។

តើស្តីទៅជាគោលការណ៍របស់បណ្តាញថែទាំផ្ទាល់សម្រាប់អ្នកច្រើនប្រាស់របស់រដ្ឋ Washington

តើសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិត?

- នៅពេលមានការរាយការណ៍ CDWA និងចងក្រងឯកសារប្រសិនបើអ្នកមានសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតរួចហើយ។ ប្រសិនបើអ្នកផ្តល់ច្បាប់ចម្លងនៃសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតរបស់អ្នកឱ្យយើង នោះសេចក្តីបង្គាប់នេះនឹងត្រូវរក្សាទុកនៅក្នុងឯកសាររបស់អ្នក។ ការគោរពតាមសេចក្តីណែនាំនៅក្នុងសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតរបស់អ្នក ទៅតាមវិសាលភាពនៃច្បាប់រដ្ឋនិងច្បាប់សហព័ន្ធគឺជាគោលការណ៍របស់យើង។ CDWA មិនមែនជាការអនុវត្តចំណុចដោយផ្អែកលើជម្រើសរបស់អ្នកទាក់ទងនឹងសេចក្តីបង្គាប់លើការមើលថែក្នុងដំណាក់កាលចុងក្រោយនៃជីវិតនោះឡើយ។